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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Volt magyar élelmiszer, amely megbukott más 
tagállam kettős minőségvizsgálatán?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A portal.nebih.gov.hu  portálon  megjelent  „Elkészült  a  Nébih  útmutatója  az  élelmiszerek  kettős
minőségének vizsgálatához„ című hír beszámol arról,  hogy a Nébih elkészítette az élelmiszerek
kettős minőségének vizsgálatához szükséges kiadványt:

„Mintegy nyolchónapnyi  folyamatos,  konstruktív párbeszédet követően elkészült  az Útmutató az
élelmiszerek  kettős  minőségének  vizsgálatához.  A  kulcsfontosságú  kiadvány  összeállításához  a
Nemzeti  Élelmiszerlánc-biztonsági  Hivatal  (Nébih)  széleskörű  iparági  és  kereskedelmi
egyeztetéseket folytatott, ezáltal is biztosítva, hogy a dokumentumban minden érintett szempontjai
érvényesülhessenek és releváns segítséget nyújtson számukra.

A Nébih 2018 és 2021 között – az Európai Unió fogyasztóvédelmi projektje részeként – mintegy
120,  Magyarországon,  Németországban  és  Ausztriában  kapható  termék  (39  termékpár,  78
terméktrió)  összehasonlítását  végezte  el.  A  projekt  egyik  fő  célja  az  élelmiszerek  kettős
minőségének,  mint  jelenségnek  a  kutatása  volt,  azaz,  hogy milyen  gyakoriak  a  különbségek  és
melyek az eltérések lehetséges okai.”

 

Arra viszont sose kaptunk választ, hogy magyar termelő azonos minőséget szállít-e külföldre és
belföldre egyaránt. Reméljük most kapunk.

Kérdezem Önt:

1. Volt magyar élelmiszer, amely megbukott más tagállam kettős minőségvizsgálatán?
2. Más tagállam területén mennyi magyar élelmiszert vizsgáltak kettős minőség tekintetében?



 
 

Budapest, 2022. augusztus 4.
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Dr. Vadai Ágnes
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